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Protokół nr 23/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 8 grudnia 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
4) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej i p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
7) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
8) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
9) Ewa Krahl – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecna była radna Katarzyna Kukolka-Bogocz, która
dołączyła do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 22/2020 z dnia 17 listopada 2020 r.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji.
5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.
6. Propozycje planu pracy komisji na 2021 rok.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zaproponował rozszerzenie porządku obrad
o pkt 6 „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi
Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu”:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz

Przewodniczący komisji przypomniał, iż w dniu posiedzenia wpłynęła autopoprawka
do budżetu miasta na 2021 r.

Porządek obrad po przyjętej zmianie:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 22/2020 z dnia 17 listopada 2020 r.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji

wraz z autopoprawką.
5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi

Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu
7. Propozycje planu pracy komisji na 2021 rok.
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.
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Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 22/2020 z dnia 17 listopada 2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji
wraz z autopoprawką.

Jacek Król zapytał, jaką kwotę planuje się na zadanie związane z „Przystanią
kajakową” i jak ten plan ma się do ograniczeń, które rada przegłosowywała na
posiedzeniu Komisji Infrastruktury.

Skarbnik miasta Joanna Hariasz odpowiedziała, iż w projekcie budżetu zaplanowano
kwotę opiewającą na 350 tys. zł, jednakże Wydział Inwestycji, Remontów i
Eksploatacji poinformował, że ta kwota jest niewystarczająca, więc należy zwiększyć
tą kwotę o 45 tys. zł w następnym roku.

Jacek Król dopytał, czy na te zadanie były wydatkowane już jakieś środki np.
dotyczące projektu.

Joanna Hariasz odpowiedziała, iż w chwili obecnej nie jest w stanie odpowiedzieć na
to pytanie, więc na posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej przygotuje
odpowiedź.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż na zadanie o które pytał radny Jacek Król wydano
już na projekt, ale również nie wie na jaką kwotę stworzono projekt.
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Katarzyna Dysarz zapytała, czy strona urzędowa przewiduje, iż w 2021 roku również
jednostki gminne tj. MOSiR, MOK, MBP, Muzeum, które na siebie zarabiały nadal
nie będą zarabiać przez pandemię.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, iż środki, które są przewidziane w budżecie zabezpieczają
płacę oraz podstawowe potrzeby jednostek gminnych. W budżecie 2021 r.
zaplanowano dochody z tych jednostek, ale wzięte są pod uwagę straty przez
pandemię.

Katarzyna Dysarz zapytała, co w sytuacji gdy przez cały rok 2021 jednostki nie będą
miały dochodów, pracownicy będą zwalniani.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż nie przewidują takiej sytuacji. Gdyby nastąpiła
strona urzędowa będzie reagowała na bieżąco i prosiła o zmianę w budżecie miasta.

Katarzyna Dysarz zapytała o doposażenie nauczycieli, szkół do zdalnej nauki.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, iż w trakcie realizacji jest program rządowy dla
nauczycieli. Do dnia 7 grudnia nauczyciele mogli składać wnioski do dyrektorów z
informacją, w jakiej kwocie musieli zakupić sprzęty do nauki zdalnej, w związku z w
budżecie są zabezpieczone środki w wysokości ponad 200 tys. zł. Kolejny program to
marszałka, który przewiduje zakup laptopów dla nauczycieli. Dodał, iż gmina
analizowała potrzeby nauczycieli i ponad 460 osób kwalifikuje się do skorzystania z
tego programu.

Andrzej Kopacki dodał, iż np. basen „Wodne oKKo” zamknięty w czasie pandemii
generuje mniejsze wydatki tj. pobór energii, wody.

Jacek Król zapytał, ile zaplanowanych jest mniej przychodów w 2021 r. o których
powyżej wspomniała radna Katarzyna Dysarz, w porównaniu z planem na rok 2020.

Skarbnik miasta odpowiedziała, że dochody MOSiR-u zaplanowano mniejsze o 300
tys. zł. Dochody MBP i MOK-u gmina nie planuje, ponieważ są to dochody tych
jednostek. Dotacje dla tych jednostek są zaplanowane na poziomie takim samym jak w
roku 2020.

Jacek Król wyraził swoje niezadowolenie z nierealnego zaplanowania budżetu na
2021 r. Radny zapytał, kto przygotowywał dane dochodowe z MOSiR-u.
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Skarbnik miasta odpowiedziała, iż jednostki gminne przygotowują swoje dane
dochodowe.

Przewodniczący komisji poinformował, iż nie wiadomo jak będzie wyglądała sytuacja
pandemiczna w 2021 r., nie powinno zakładać z góry scenariusza pesymistycznego na
cały przyszły rok. Kończąc wypowiedź przewodniczący powiedział, że dyskusja
została wyczerpana i poddał pod głosowanie projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania
komisji wraz z autopoprawką.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.

W związku z brakiem osób zgłaszających się do dyskusji przewodniczący komisji
poddał pod głosowanie ww. projekt:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi
Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu.

Przewodniczący komisji powiedział, iż nie ma chętnych zgłaszających pytań i poddał
pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 7.
Propozycje planu pracy komisji na 2021 rok.

Przewodniczący komisji poinformował, iż przygotował następujący plan pracy na
2021 r.:

Styczeń

Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych, sportowych i oświatowych z
przebiegu ferii zimowych 2021 (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi
Kozielskiej, Wydział Oświaty i Wychowania).

Luty

Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań w
placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
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zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.

Marzec

1. Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.
2. Promocja Kędzierzyna-Koźla. Aktualnie prowadzone i planowane działania

gminy w tym zakresie.

Kwiecień

1. Sprawozdania z działalności za 2020 rok:
- Miejskiego Ośrodka Kultury,
- Miejskiej Biblioteki Publicznej,
- Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji,
- Muzeum Ziemi Kozielskiej.

2. Stan realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami na lata 2021-2024.

Maj

1. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2020 rok w
zakresie działania komisji.

2. Podsumowanie współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
realizującymi zadania gminy w sferze publicznej za 2020 r.

Czerwiec

1. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w
trakcie nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi
Kozielskiej).

2. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat
3 do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół
podstawowych i ponadpodstawowych dla uczniów pozostających na terenie
miasta.

Lipiec - Przerwa wakacyjna.
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Sierpień

1. Stan przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego
2021/2022.

2. Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2021/2022.
3. Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2021/2022.

Zainteresowanie uczniów szkół podstawowych z Kędzierzyna-Koźla
kontynuowaniem nauki w klasach sportowych na poziomie szkolnictwa
ponadpodstawowego w naszym mieście.

Wrzesień

1. Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość.
2. Propozycje komisji do budżetu miasta na 2022 rok.

Październik

Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w
minionym roku szkolnym.

Listopad

1. Podsumowanie pracy komisji w 2021 roku.
2. Zaopiniowanie propozycji wykazu imprez historycznych, kulturalnych i

sportowych planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2022 rok (MOK,
MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).

Grudzień
1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie działania

komisji.
2. Przyjęcie planu pracy komisji na 2022 rok.

Michał Nowak zaproponował, aby pkt 2 w miesiącu kwietniu brzmiał „Stan realizacji
dotychczasowego oraz uchwalenie nowego gminnego programu opieki nad zabytkami
na lata 2021-2024”, ponieważ w przyszłym roku należy uchwalić nowy program
gminny. Przypomniał, iż obecny program jest do roku 2020.
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W związku z brakiem już osób zgłaszających się do dyskusji przewodniczący komisji
poddał pod głosowanie plan pracy komisji na 2021 rok wraz z ww. propozycją
Michała Nowaka:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) przyjęła plan pracy na rok 2021.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia zdalnego na dzień 19 stycznia
godz. 16:00.

Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:10
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


